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Abstract (en)
[origin: WO8201817A1] A plurality of elongate absorbent pads (11), each of approximately circular cross-section, are arranged parallel to one
another in a pyramid shaped bundle, with a first layer of pads (12) arranged in parallel, side-by-side relationship, the layers of pads above the first
layer of pads arranged in side-by-side relationship and overlying the layer of pads (13) next below at positions over the adjacent surfaces of adjacent
ones of the pads (14) in the layer next below. The pads are movable with respect to one another, a liquid previous tubular sock (20) surrounds and
encloses the pads, a sheet (22) of liquid impervious material substantially covers the bottom portion of the first layer of pads, and a layer of adhesive
material (24) is disposed on the bottom portion of the napkin for securing the napkin to an undergarment.

Abstract (fr)
Une pluralite de tampons absorbants allonges (11) ayant chacun une section generale circulaire, sont disposes parallelement entre eux pour donner
un paquet ayant la forme d'une pyramide, une premiere couche de tampons (12) etant disposes en parallele, cote a cote, les couches de tampons
se trouvant au-dessus de la premiere couche de tampons etant disposes cote a cote et par dessus la couche suivante de tampons (13) se trouvant
en dessous en des positions sur les surfaces adjacentes de tampons adjacents (14) de la couche se trouvant juste en dessous. Les tampons
sont mobiles les uns par rapport aux autres, une manche tubulaire permeable au liquide (20) entoure et enferme les tampons, une feuille (22) en
materiau impermeable au liquide recouvre sensiblement le fond de la premiere couche de tampons, et une couche d'un materiau adhesif (24) est
disposee sur le fond de la serviette hygienique pour la fixer sur un sous-vetement.
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